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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Hogyan alakult a magániskolák helyzete az Önök kormányzása alatt?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturáli s
miniszterhez. A kérdésre írásban várom válaszát.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Önök kormányzása alatt tovább romlott a nem állami, nem önkormányzati fenntartás ú
intézmények helyzete .

A fenntartó jellege szerint hogyan alakult a 2006-2008 közötti időszakban intézményeik,
tagintézményeik száma a költségvetési támogatás csökkenése következtében?

Hogyan alakult a magánintézményekbe járók száma ugyanebben az időszakban?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 20 .

Kuzma László


	page 1

